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, incheiat azir3l ianuarie 2025, in sedinta ordinara
a Consiliului Local
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Convocarea in sedinta ordinara a consili'efitor locali s-a facut prin

dispozitia primarul.lri rr. 24 din 23.01 .2025 , prin intermediul adresei de e-matl. -'

SedintFete legal constituitd, fiind prezenti toti cei 11 consilieri.' Dl presedinte de sedinta supune la vot ordinea de zi:
1.$probare proces verbal sedinta ordinara din data de 19 decembrie 2024;

2.Proiect de hotarare privind aprobarea cotizatiel comunei Pietrosita IaADI
*Management integrat al deseurilor in judetul Dambovita* pe anul2025;

3.Raport privind transparenta decizionala pe anul 2024 conform Legii
5212003;

4.Diverse:

Supusa la vot ordinea de z\ a fost aprobata in unanimitate .

Se supune la vot procesul - verbal de la sedinta din 19.12.2024 care supus la

vot a fost aprobat in unanimitate.

Punctul '(2'') de pe ordinea de zi a fost prezentat de presedintele de

sedinta.Proiectul de hotarare are aviz favorabil din parlea comisiilor economica si
juridica ,supus la vot a fost aprobat cu 9 voturi pentru si 2 abtineri (dl. Negroiu
Gheorghe si dna Serban Florina),adoptandu-se hotararea nr. 1.

Punctul "3" de pe ordine a de zia fost prezerfiatde presedintele de sedinta iar
Raportul privind transparenta decizionala pe anul2024 a fost aprobat in unanimitate.

Diverse:

-s-a luat in discutie adresa cu nr.5/13.0t.2025 a Fundatiei *Casa Generatiilor*
prin care solicita "RJalizarea unei fute ocolitoare-drum de -centura, pentru

descongestionarea centrului civic al comunei". Se va trimite raspuns dlui Varzaru
Dumitru-presedinte al Consiliului Director Casa Generatiilor. ca nu este pgsibil
realizarea unei rute ocolitoare drum de centura din lipsa de fonduri.

-dna Popoviciu Ioana a ridicat problema masinii de gunoi, al carei tonaj ridicat ar
strica drumul nou asfaltat din Dealu Frumos.
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.,' Dl. Viceprimar ii raspunde ca aceasta masina, ca si cele derporhbieri gau

ambulanta nu sunt supuse restrictiilor de tonaj.

-dna Iosif Mihaela a pus problema cainilor din zona Gara si din alte zone ale
localitatii, animale ce ar reprezenta un pericol pentru cetatenii din acele cartiere. Unul
din caini este cunoscut ca fiind al dlui 'Manescu Vasile. In consecinta, dl Stancu
Gheorghe propune ga frimaria sa trimita adrese de atentip4are catre : Manescu Vasile,
Anghelina Ion(Neli) si Oprea Constanta sa nu mai hraneasca pe domeniul public cainii.
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-d1. Ciodaru letrsolicita inlocuirea oglinzii de trafic rutier pe strada Puntii, la care
dl. Viceprima4 a raspuns ca vor fi inlocuite in cel mai scurt timp cca 5 oglinzi de acest
fel.

-dl Rosu lo+atentioneaza cala capatul puntii noi-Adunati s-a depozitat gunoi. Dl
viceprimar i-a raspuns ca deja s-a facut curatenie in aceasta zona.

Ordinea de zi fiind epuizata,sedinta se declara inchisa.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal.

Presedinte de sedinta, Secretar general,
Stancu Gheorghe Coman Mariana
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